

Preisliste Sommer 2021



ALLGEMEINE TARIFE GENERAL PRICES

Tickets	Erwachsen Adult	Kind (2006-2015) Child	Jugend (2003-2005) Youth	Senior (ab Jg. 1961) Senior
1x Berg- oder Talfahrt ascent or descent	10,-	7,5	8,5	9,5
1x Berg- und Talfahrt Kabinenbahn 1x cable car ascent and descent combi ticket	13,-	9,5	11,5	12,5
1x Berg- und Talfahrt Sommerrodelbahn 1x cable car ascent and summer toboggan descent	14,5	10,5	12,5	13,5
2x Berg- und Talfahrt Sommerrodelbahn 2x cable car ascent and summer toboggan descent	23,- -20%	16,5	20,-	21,5
3x Berg- und Talfahrt Sommerrodelbahn 3x cable car ascent and summer toboggan descent	30,5 -30%	22,-	26,5	28,5
5x Berg- und Talfahrt Sommerrodelbahn 5x cable car ascent and summer toboggan descent	43,5 -40%	31,-	37,5	40,5

FAMILIEN TARIFE FAMILY PRICES

Tickets	Eltern + 1 Kind Parents + 1 child	Eltern + 2 Kind Parents + 2 children	1 Elternteil + 1 Kind 1 parent + 1 child	1 Elternteil + 2 Kinder 1 parent + 1 child	weiteres Kind* additional child*
1x Berg- und Talfahrt Sommerrodelbahn 1x cable car ascent and summer toboggan descent	33,5	40,-	21,5	28,5	6,5
2x Berg- und Talfahrt Sommerrodelbahn 2x cable car ascent and summer toboggan descent	53,- -20%	63,5	34,-	45,-	10,5
3x Berg- und Talfahrt Sommerrodelbahn 3x cable car ascent and summer toboggan descent	70,5 -30%	84,-	44,5	59,5	13,5
5x Berg- und Talfahrt Sommerrodelbahn 5x cable car ascent and summer toboggan descent	99,5 -40%	119,-	63,-	84,-	18,5

*Tarif für jedes 3. und weitere Kind. *Price for every 3rd and additional child.

Preise in Euro inkl. Mwst., Termin-, Preisänderungen u. Irrtümer vorbehalten. Familienticket gültig für Eltern und Kinder von Jahrgang 2006 bis 2015. Familiennachweis und geschlossener Kartenkauf mit gleicher Gültigkeitsdauer erforderlich. Bei witterungsbedingter od. sonstiger Betriebseinstellung kein Anspruch auf Entgelt Rückerstattung oder Ersatzleistung. Kinder unter 6 Jahren nur in Begleitung Erwachsener. Bitte beachten Sie die Beförderungsbedingungen der Anlagen (Aushang an den Kassen bzw. Liftanlagen). Mit dem Kauf des Tickets erkennt der Gast unsere Beförderungsbedingungen an. Jahrgangsbestimmungen Kinder: Jg. 2006 - 2015, Jugend: Jg. 2003, 2004, 2005, Senioren: Jg. 1961 und älter (Lichtbildausweis erforderlich!)

All prices are given in Euros and include VAT. All dates and prices are subject to chance. Errors excepted. Family tickets are valid for parents and children born between 2006 to 2015. Proof of family status is required and tickets must be purchased at the same time and with the same validity. Please note that customers are not entitled to reimbursements or substitute services in case of non-operation due to weather conditions or other reasons. Children under the age of 6 must be accompanied by an adult. Please note our conditions of carriage in the facilities (displayed at the till area and in the lift facilities). By purchasing a ticket, guests agree with our conditions of carriage. Age regulations Children: Born 2006 - 2015, Youth: Born 2003, 2004, 2005, Senior: Born 1961 or earlier (ID-Foto document!)